

BEVERAGES



BEER

FRUIT HIGHBALL

飞天茅台 53% 500ml

TSINGTAO	\$9
CASS	\$8
CORONA	\$9

9014

ORIGINAL SOJU	\$16
PEACH SOJU	\$16
GRAPE SOJU	\$16

BAI WILL

HAIZHILAN 海之蓝 42% 480ml	\$108
TIANZHILAN 天之蓝 52% 480ml	\$178
MOUTAI	\$668

WHITE WINE

\$38/bottle LA COMTESSE 2023 Chardonnay

Elegant and rich with soft mouth feel and very crisp, clean finish, aromas of stone fruit, white peach and a hint of melon. Vegan Friendly. 优雅而醇厚,口感柔和,余味非常清爽干净,带有核果、白桃和淡淡的香瓜香气。

CLOUDY BAY Sauvignon Blanc

\$118/bottle

Bright, lifted citrus aromatics of kaffir lime and grapefruit abound, supported by ripe nectarine-like notes. Its crisp acidity leads to a mouth-watering and persistent finish. Pairs well with pork broth.

明亮、奔放的柑橘香气,如青柠檬和葡萄柚,伴随着成熟的类似油桃的香气。 清爽的酸度带来令人垂涎的持久收尾。适合搭配浓汤锅底。

RED WINE

AVIATRIX 2021 Cabernet Shiraz

\$38/bottle

Cool climate interpretation of classic Australian blend. Plum, black cherry, blackcurrant palate. Spice, black pepper hints, red fruit aromatics. Fine light tannins. Vegan friendly.

经典澳大利亚凉爽气候混酿,口感有李子、黑樱桃、黑加仑。香料、黑胡椒的 微妙暗示,红色水果的香气。细腻轻盈的单宁。

LE MAROUIS 2021

\$38/bottle

Cabernet Sauvignon

Deep crimson hue. Intense blueberry and blackcurrant aromas intertwine with a floral forest floor scent. Palate unveils black cherry, dark chocolate, and fine-grained tannins. Vegan friendly.

深红色。浓郁的蓝莓和黑加仑香气与花香和森林地面的气息交织在一起。 口感展现黑樱桃、黑巧克力和细腻的单宁。

\$78/bottle **VICTOR RESERVE 2017** Cabernet Sauvignon

Handcrafted wine from a stellar vintage. 17 months in oak, 22 months bottle aged. Rich garnet color. Complex aromatics of cherry, cedar, and floral notes. Bold blackcurrant, liquorice, black cherry with earthy and coffee undertones. Very long, elegant, resolved tannins.

一款来自优秀年份的手工酿制葡萄酒。经过17个月的橡木桶陈酿和22个月 的瓶中陈酿。呈现丰富的石榴红色。复杂的香气包括樱桃、雪松和花香。大胆 的黑加仑、甘草和黑樱桃风味,带有泥土和咖啡的底韵。单宁非常悠长、优雅 且细腻。

\$168/bottle PENFOLDS BIN 389

Cabernet Sauvignon

With a deep crimson hue, it offers aromas of dark berries, mocha, and subtle oak. The palate is rich and harmonious, with flavors of blackcurrant and chocolate, leading to a long, elegant finish.

深红色,散发着深色浆果、摩卡和淡淡的橡木香气。口感丰富,带有黑加仑和 巧克力的风味,余味悠长优雅。

DRINK

可乐 Coke	\$5
无糖可乐 Coke Zero	\$5
芬达 Fanta	\$5
雪碧 Sprite	\$5
王老吉 Herbal Tea	\$5
北冰洋 Beibingyang	\$5
气泡水 S.Pellegrino sparkling water	\$9
豆奶	\$4/杯(Cup)

豆奶	\$4/杯(Cup)
Soymilk	\$-1/11 (Cup)
Sovmilk	

西瓜汁	\$8/杯(Cup)
Watermelon Juice	\$19/‡l. (Jug)

酸梅汤	\$5/杯(Cup)
Plum Juice	\$14/‡l. (Jug)

金桔柠檬	\$5/杯(Cup)
Kumquat Lemon Tea	\$14/‡L (Jug)

山楂汁	\$5/杯(Cup)
Hawthorn Juice	\$14/‡ . (Jug

蜜桃乳酸菌	\$6/杯(Cup)
Booch Voguet Brobiotic Drink	A = /+1 / 1>



